
Protokół  

z obrad LV sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 3 kwietnia 2024 roku 

 

Obrady LV sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00.  

 

W obradach LV sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 14, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na LV sesji: 

1. Marek Bogucki 
2. Przemysław Chraniuk 
3. Melania Grygoruk 
4. Tomasz Jakowiuk 

5. Katarzyna Jarocka 

6. Antoni Kosieradzki 

7. Jerzy Korowicki 

8. Igor Mironkiewicz 

9. Katarzyna Nayda 

10. Paweł Onieszczuk 

11. Jerzy Roszczenko 

12. Łukasz Rybałtowski 

13. Igor Śnieżko 

14. Agnieszka Monika Zalewska 
 

Radni nieobecni na LV sesji: 
1. Marcin Usakiewicz 

 
Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

Obrady LV sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 3 kwietnia 2024 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Igor Śnieżko. Przewodnicząca na wstępie powitała 

wszystkich obecnych na LV sesji Rady Miasta. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w 

sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały. Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, 

nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  



Do punkktu 2 - uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłego Krzysztofa Szyszko.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że 17 marca 2024 roku zmarł Krzysztof Szyszko, 

wieloletni radny Rady Miasta Siemiatycze odznaczony tytułem Ambasadora Siemiatycz, 

człowiek o wielkim sercu, niezwykłym talencie i niezachwianej pasji do kultury i tańca, 

dusza naszej społeczności, bliski wielu z nas. Życie Krzysztofa było poświęcone 

tworzeniu, edukacji i przekazywaniu miłości do tańca kolejnym pokoleniom. Jego praca 

z zespołem Pieśni i Tańca Małe Podlasie wielokrotnie przekraczała granicę naszego 

miasta czyniąc go prawdziwym ambasadorem Siemiatycz na świecie. W uznaniu zasług 

dla społeczności Miasta Siemiatycze na dzisiejszej sesji Rada Miasta podejmie uchwałę 

o nadaniu imienia Krzysztofa Szyszko auli koncertowej położonej w Siemiatyczach przy 

ul. Świętojańskiej 25, w miejscu gdzie Małe Podlasie stawiało swoje pierwsze kroki, w 

miejscu gdzie świętej pamięci Krzysztof przekazywał wiedzę, kultywował tradycję, 

kształtował patriotyczne postawy. Uczył, że sztuka to nie tylko umiejętności ale przede 

wszystkim serce, które w nią wkładamy. Ten gest ma na celu upamiętnienie dokonań 

świętej pamięci Krzysztofa Szyszko i trwałe zapisanie jego imienia w sercu Miasta, które 

tak bardzo kochał. Przewodnicząca Rady w imieniu Rady Miasta Siemiatycze oraz 

wszystkich obecnych na tej sesji rodzinie oraz najbliższym złożyła serdeczne wyrazy 

współczucia. Poprosiła o uczenie pamięci Krzysztofa Szyszko minutą ciszy. 

Do punktu 3 – przedstawienie porządku obrad. 

 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z 
zaproszeniem na sesję. Przewodnicząca Rady dodała, że sesja prowadzona będzie 
zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad: 
1) otwarcie obrad; 
2) uczczenie „minutą ciszy” pamięci zmarłego Krzysztofa Szyszko; 
3) przedstawienie porządku obrad; 
4) przyjęcie protokołu z obrad LIV sesji Rady Miasta; 
5) wręczenie statuetki „Ambasadora Siemiatycz”; 
6) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami; 
7) podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia sali koncertowej; 
8) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Miastem Siemiatycze a Gminą Drohiczyn w zakresie 
odbioru nieczystości ciekłych z opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków pochodzących 
z indywidualnych gospodarstw domowych oraz jednostek samorządu 
terytorialnego; 

9) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Miasta Siemiatycze w 2024 roku”; 

10) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju 
i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych 
Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Siemiatyczach  na lata 2024-2028; 



11) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty 
od opłat rocznych za trwały zarząd; 

12) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za 2024 r.; 
13) przedstawienia sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022-2025; 

14) przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta Siemiatycze 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w 2023 roku; 

15) przedstawienie sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2023 r.; 

16) przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 
2023 r. oraz potrzeby związane z realizacją zadań; 

17) przedstawienie sprawozdania za rok 2023 z realizacji Miejskiego Programu 
Wspierania Rodziny w Mieście Siemiatycze na lata 2022-2024; 

18) przedstawienie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Siemiatyczach za rok 2023; 

19) przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Miasta Siemiatycze z przeprowadzonej 
kontroli w zakresie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego „Świadczenie 
Specjalistyczne Usług Opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi z terenu miasta 
Siemiatycze w 2024 r. w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Siemiatyczach; 

20) wolne wnioski; 
21) zakończenie obrad. 

  
Do punkt 4 - przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej czyli LIV sesji Rady 

Miasta Siemiatycze wyłożony jest na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad sesji 

nie wpłynął do niego uwagi i poprawki to uzna się go za przyjęty.  

Do punktu 5 -  wręczenie statuetki „Ambasadora Siemiatycz”; 

Przewodnicząca Rady poprosiła radną Melanię Grygoruk o przedstawienie sylwetki 

laureata.  

Radna Grygoruk powiedziała, że jak co roku przypada jej rola przedstawienia sylwetki 

kolejnego już laureata nagrody Ambasador Siemiatycz. Powiedział, że myśląc o 

Ambasadorze Siemiatycz, szukając kandydatów do tego zaszczytnego tytułu 

wybiegamy często poza samo miasto. Wśród dotychczasowych laureatów są 

osoby, które jako miejsce zamieszkania wybrały inne regiony, ale dla których Podlasie, 

Siemiatycze są wciąż bliskie, mimo że zawodowo spełniają się poza nimi, nie 

zaprzestając jednak promocji miasta i regionu. Czasami jednak warto rozejrzeć się 

wokół siebie i dostrzec ludzi, którzy codzienną pracą, zwykłych mieszkańców 

Siemiatycz tutaj na miejscu realizują się w swoich zawodach, realizują swoje pasje. 



Fakt, że wtapiają się w tłum wszystkich mieszkańców powoduje, że przestajemy się 

interesować często tymi ludźmi, ich pracą, nie dostrzegamy ich sukcesów, która często 

w środowisku w naszym lokalnym przechodzą bez echa. Nie budzą zachwytów, 

podziwu bo często o nich niewiele wiemy. Kiedy jednak odkrywamy, raptem zdajemy 

sobie sprawę, że przecież ta ich codzienna praca wpłynęła i do dzisiaj wpływa 

pozytywnie na wiele aspektów życia mieszkańców, na kulturę, zdrowie, rekreacje, 

relacje społeczne. Przyczynia się do kształtowania postaw i społecznych relacji a 

sukcesy zawodowe, o których jak wspomniałam często, o których jak wspomniałam 

często nie wiemy nic, wpływa na promocję miasta na zewnątrz, której często nie 

zauważamy. Podobnie mam wrażenie wydarzyło się z tegorocznym laureatem nagrody 

Ambasadora Siemiatycz. Kim więc jest tegoroczny laureat nagrody ambasadora 

Siemiatycz? Mieszkaniec Siemiatycz przede wszystkim, nauczyciel, trener, instruktor, 

absolwent AWF w Warszawie, 24 lata pełnił funkcję Prezesa Podlaskiego Związku Piłki 

Ręcznej i 25 lat wiceprezesa Polskiego Związku kick-boxingu, przez wiele lat był 

wykładowcą AWF w Białej Podlaskiej oraz członkiem zarządu polskiej organizacji 

kickboxingu. Był założycielem i działaczem i wieloletnim Prezesem Towarzystwa 

Sportowego w Siemiatyczach. To też wieloletni radny Rady Miasta Siemiatycze 

współautor programu przeciwdziałania patologiom wśród dzieci - Receptą jest Sport. 

Otrzymał wiele nagród: kuratora, starosty, dyrektora szkoły za pracę nauczyciela, 

rektora AWF Biała Podlaska i Ministra Sportu oraz Prezydenta Białegostoku 

za promocję sportu. Medal za zasługi dla miasta Siemiatycze, tytuł dla najlepszego 

nauczyciela województwa podlaskiego. Był prekursorem kickboxingu na WF Biała 

Podlaska i wojewódzkie Podlaskim, wcześniej białostockim, organizator, organizatorem   

prowadzącym Ogólnopolskie konkursy, konferencje szkolenia dla instruktorów oraz 

organizatorem meczów, turniejów zawodów, w tym ogólnokrajowych. Autor  

podręczników dla instruktorów, sędzia międzynarodowy, wieloletni szef organizacji 

polskich, sędziów polskich kickboxingu, specjalista do spraw wyszkolenia sędziów 

(wychował właśnie kilkudziesięciu). Jego wychowankowie, zawodnicy, zdobywali 

kilkadziesiąt tytułów Mistrza Polski, medalistów, medale na Mistrzostwach Świata i 

Europy, takich tytułów mamy 50. W sferze piłki ręcznej też trener, instruktor 

twórca sekcji piłki ręcznej w szkołach, organizator kursów, konferencji, szkoleń, 

w tym międzynarodowych, gdzie członkowie Towarzystwa Sportowego Siemiatycze 

prowadzili zajęcia i wykłady. Założyciel pierwszej drużyny ligowej piłki ręcznej w 

Siemiatyczach i Towarzystwa Sportowego i tak jak wspomniałam jego wieloletni 

działacz 

i prezes. Twórca Okręgowej Ligi Seniorów piłki ręcznej i klubu piłki ręcznej Białystok, 

koordynator ogólnopolskich i wojewódzkich programów: Szczypiornista szkoła, Gramy 

w ręczną na Podlasiu, Szczypiorniak na Orlikach, Podlaskie na drodze do Euro. 

Organizator turniejów na 90-lecie i 100-lecie Piłki ręcznej w Polsce oraz 60-lecie piłki 

ręcznej w Siemiatyczach; twórca Pucharu Podlasia, Międzynarodowego Turnieju 

Kobiet, Gali o Puchar Prezydenta Białegostoku, Festiwali Piłki Ręcznej. Jego 



wychowankowie, zawodnicy i prowadzony przez niego drużyny zdobywały nagrody, 

medale, puchary na Mistrzostwach Juniorów w piłce ręcznej, Międzynarodowych 

Festiwalach piłki ręcznej, w okręgowej Lidze Seniorów (najpierw był to awans do III ligi 

potem do II), w Pucharze Podlasia, Międzynarodowym Turnieju Piłki Ręcznej Kobiet w 

lidze kobiet, są zawodnikami różnych klubów w I i II lidze, sędziami piłki ręcznej, 

członkami Kadry Polski. Nie sposób pominąć zasług laureata dla lokalnej społeczności 

zwłaszcza w zakresie sportu i rekreacji. Organizował lub współorganizował wyjazdy na 

basen, turnieje tańca, zawody w kickboxingu, w piłce ręcznej, w triathlonie, 

koszykówce, pierwszą siłownię w Siemiatyczach. A to z czym najbardziej nam się 

kojarzy to rokroczny biegi Niepodległości na ulicy Pałacowej w Siemiatyczach. Dzięki 

pracy w Radzie Miasta powstały w Siemiatyczach pierwsza hale sportowe. Jestem 

przekonana, że przez wszystkie lata swojej pracy zawodowej i społecznej Pan Krzysztof 

Wieczorek spełnił wszystkie wymagania by otrzymać to zaszczytne wyróżnienie.  

Przewodnicząca Rady zaprosiła Panią Jadwiga Wieczorek i Pana Burmistrza i nastąpiło 

wręczenie statuetki. 

Pani Jadwiga Wieczorek podziękowała za wyróżnienie, przekazała również 

podziękowania od Pana Krzysztofa za uznanie działań w rozwoju, propagowaniu piłki 

ręcznej i sportu w mieście, a szczególne podziękowania tym, którzy pomagali w 

organizowaniu, finansowaniu, wspierali każdą inicjatywę tej dyscypliny sportu i pracy z 

młodzieżą i również za 60 lat rozwoju piłki ręcznej. W imieniu rodziny podziękowała za 

to wyróżnienie, ten zaszczyt. Powiedziała, że nic tak bardzo nie umacnia działaczy 

regionalnych jak ta statuetka, czyli docenienie szczególnie w naszym mieście, na 

Podlasiu, żeby się po prostu ten rejon, nasze Miasto rozwijało.  

Do punkt 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Burmistrza przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do 
protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię Związków Zawodowych na temat 
podejmowanych uchwał z której wynika, że NSZZ Solidarność Zarząd Regionu 
Podlaskiego oddział w Siemiatyczach nie wnosi uwag do podejmowanych na dzisiejszej 
sesji uchwał. 

 
Punkt 7 - podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia sali koncertowej. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że w uznaniu zasług dla społeczności miasta 
Siemiatycze sali koncertowej położonej w Siemiatyczach przy ul Świętojańskiej 25 
nadaje się imię Krzysztofa Szyszko.  
 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 
imienia sali koncertowej, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali 



czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego 
przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 14 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LV/363/24 –Załącznik Nr 3 

 
Punkt 8 - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego pomiędzy miastem Siemiatycze a gminą Drohiczyn w zakresie 
odbioru nieczystości ciekłych z opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków pochodzących z 
indywidualnych gospodarstw domowych oraz jednostek samorządu terytorialnego.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała została wyjaśniona na komisji i dodała, 
że jest to już kolejne porozumienie, wcześniej mieliśmy z gminą Dziadkowice i z gminą 
Siemiatycze. 
 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 
imienia sali koncertowej, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego 
przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 



3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 14 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LV/364/24 –Załącznik Nr 4 

 
Punkt 9 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie miasta Siemiatycze w 2024 roku.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji wyjaśnił Pan Zastępca 
Burmistrza. Zapytała czy radni mają jeszcze pytania? Radni pytań nie zgłosili. 
 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 
imienia sali koncertowej, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego 
przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 



14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 14 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LV/365/24 –Załącznik Nr 5 

 
Punkt 10 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i 
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa 
Komunalnego Sp z o.o w Siemiatyczach na lata 2024-2028.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji wyjaśnił Prezes 
Przedsiębiorstwa Komunalnego Pan Mariusz Pyzowski. Zapytała, czy radni mają jeszcze 
pytania? Radni pytań nie zgłosili. 
 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 
imienia sali koncertowej, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego 
przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „wstrzymał się” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

1 „wstrzymał się” 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

Uchwała Nr LV/366/24 –Załącznik Nr 6 



 
Punkt 11 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat rocznych za trwały zarząd.  
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji wyjaśnił Pan Zastępca 
Burmistrza. Zapytała czy radni mają jeszcze pytania? Radni pytań nie zgłosili. 
 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 
imienia sali koncertowej, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego 
przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 14 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LV/367/24 –Załącznik Nr 7 

 
Punkt 12 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 rok. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie tych zmian.  
 
Pani Skarbnik powiedziała, że zmiany do dzisiejszego budżetu dotyczą tylko dwóch 
zagadnień, pierwsza to sprawa zwiększenie dotacji na wychowanie przedszkolne w 
kwocie 855 016 zł zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego z dnia 25 marca bieżącego 
roku i tą kwotę dzielimy w następujący sposób: 159 709 zł zwiększenie 
plan dotacji Przedszkolu Niepublicznemu Świętego Cyryla i Metodego 
kwota 407 762 zł - zwiększenie planu dotacji Niepublicznemu Przedszkolu 
Specjalistycznemu In Progres i kwota 287 545 zł - zwiększenie planu wydatków 



na wynagrodzenia w Szkołach Podstawowych i z tego 140 000 Szkole 
Podstawowej Nr 1 i 147 545 - Szkole Podstawowej Nr 3. Kolejny zakres dotyczy 
zmniejszenia wydatków o kwotę 143 000 zł na zadanie inwestycyjne pod nazwę 
adaptacja budynku po wygaszonym gimnazjum z przeznaczeniem na inne zadania 
inwestycyjne.  
A inne zdanie inwestycyjne dotyczą: 

- 52 000 zł - zwiększenia planów wydatków na poprawę stanu infrastruktury drogowej 
w mieście Siemiatycze oraz kwota 91 000 zł wprowadzenie nowego zadania 
inwestycyjnego pod nazwą "Wykup gruntów". Zmianie ulegają oczywiście załączniki 
dotacyjne i załącznik inwestycyjny i po dzisiejszych zmianach budżet kształtuje się w 
następujący sposób: plan dochodów 94 630 754,66 zł w tym dochody bieżące 75 270 
954,66 zł oraz dochody majątkowe 19 359 800. Natomiast plan wydatków 
budżetowych wynosi 91 066 605 zł, w tym wydatków bieżących 69 141 365 zł i 
wydatków majątkowych 21 925 240 zł. Nadwyżka budżetowa w wysokości 3 564 
149,66 zł. 
 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian 
w budżecie miasta, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku 
na tablecie. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę techniczną 10 minut.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian 
w budżecie miasta, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku 
na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 



14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 14 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LV/368/24 –Załącznik Nr 8 

 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że punkty z porządku obrad od 13 do 18 to 
sprawozdania, które zostały szczegółowo przedstawione na komisji. Będą stanowiły 
załączniki do protokołu z dzisiejszej sesji. Można się z nimi ponownie zapoznać. 
 
Punkty 13 - sprawozdanie z realizacji Miejskiego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 
2022 - 2025 (Załącznik Nr 9). 
 
Punkt 14 - sprawozdanie z realizacji programu współpracy miasta 
Siemiatycze z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w 2023 roku (Załącznik Nr 10). 
 
Punkt 15 - sprawozdanie z realizacji Miejskiego programu przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w 2023 roku (Załącznik Nr 11). 
 
Punkt 16 - sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2023 roku 
oraz potrzeby związane z realizacją zadań (Załącznik Nr 12). 
 
 
Punkt 17 - sprawozdanie za rok 2023 z realizacji miejskiego programu wspierania 
rodziny w mieście Siemiatycze na lata 2022-2024 (Załącznik Nr 13). 
 
Punkt 18 to sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Siemiatyczach za rok 2023 (Załącznik Nr 14). 
 
 
Punkt 19 - przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Miasta 
Siemiatycze z przeprowadzonej kontroli w zakresie postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego "Świadczenie specjalistyczne usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi z terenu miasta Siemiatycze w 2024 roku" w Miejskim 
Ośrodku Pomocy Społecznej w Siemiatyczach.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Pawła 
Onieszczuk o przedstawienie protokołu Komisji (stanowi on załącznik Nr 15) 
 
Punkt 20 - wolne wnioski.  
 
W wolnych wnioskach głos zabrali: 



- radny Kosieradzki poruszył temat ulicy Kościuszki, powiedział, że prawdopodobnie 
wykonawca, który rozpoczął tam pracę wpłacił kaucję i zrezygnował z dalszej budowy, 
ponieważ go to przerosło. Radny zapytał o to jakie będą losy tej ulicy?  
- Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o ulicę Kościuszki to z tego co wiemy to przerwał 
rozmowy. Burmistrz dodał, że trzeba pytać powiatu, więc może poprosimy radnego 
Mariusz Pyzowski żeby przy okazji najbliższej sesji Rady Powiatu wyjaśnił tą sprawę, że 
jest takie pytanie co dzieje się z tą ulicą Kościuszki na trasie od małego ronda do ulicy, 
tej drogi na do Adamowa?  
- radna Jarocka zwróciła się z prośbą o  naprawę nawierzchni ulicy Cichorskiego 
Zameczka.  
Radna powiedziała, ze w związku z tym iż nie kandyduje na radną 
przyszłej kadencji czyli dzisiaj jest to jej ostatnia sesja, podziękowała Pani Sekretarz, 
Pani Skarbnik, pracownikom Urzędu Miasta za pomoc i współpracę. Podziękowała 
również koleżankom i kolegom radnym za współpracę oraz Panu Burmistrzowi za 
zaufanie trzy kadencje temu. Radna podziękowała Zastępcy Burmistrza, który zawsze 
merytorycznie 
pomagał, wspierał, doradzał, też reagował na prośby i interpelacje. Powiedziała, że jest 
dumna że mogła być radną. Radna Jarocka życzyła wszystkim kolegom i koleżankom 
żeby z tak wielkim zapałem, sercem i taką troską o nasze miasto pracowali dalej. 
Radna dodała, że Burmistrz jak zaczynał trzy kadencje wstecz był w nim taka wielka 
radość, taka moc, taka chęć, taki „power”, że potrafi, że może, że mimo że nie 
wszystko wie, to się dowie i też że to zrobi. I dzisiaj po tej trzech kadencjach patrząc na 
Burmistrza i słuchając go wie, że Burmistrz kolejną kadencję będziecie pracować, a ja 
dalej będę mogła być dumna i cieszyć się, że choć trochę wspierała i pomogła. Radna 
podziękowała wszystkim, kogo spotkałam na swojej drodze, kogo poprosiłam o pomoc, 
od kogo 
uzyskałam tą pomoc. Życzyła żeby nadal pracowali bo są wielcy i zasługują na 
to żeby dalej pracować dla miasta bo są po prostu tego efekty, bo to widać i 
to nie tylko jest moja ocena, ale ludzi którzy przyjeżdżają do Siemiatycz. 
- Przewodnicząca Rady podziękowała za  te słowa za te słowa i również podziękowała 
radnej Jarockiej za współpracę,  
- Burmistrz podziękował radnej za tak miłe słowa. Dodał, że również w drugą stronę tak 
samo działało, radna była bardzo dobrą radną, aktywną, zaangażowaną, życzliwą i całe 
serce poświęcała dla tej pracy. Burmistrz podziękował za tą współpracę i 
powiedział, że ma nadzieję, że osoba która Panią zastąpi, również będzie tak aktywna 
jak Pani.  
- radny Jakowiuk wnioskuje w imieniu mieszkańców ulicy Wiosennej o założenie tam 
latarni. Stoją tam nowe słupy ale dobrze by było żeby fachowiec zobaczył i ocenił. 
Radny  powiedział, że w imieniu mieszkańców ulicy Jabłonowskiej i Żeromskiego 
chciałby zorganizować spotkanie z Panem Burmistrzem i z Przewodniczącą, 
Przewodniczącym i z radnymi w czwarty o 16:00, w sprawie zabudowania pustych 
działek. 
- Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o ulicę Wiosenną będziemy teraz wymieniali 
latarnie i przyjrzymy się, może będzie można nawet zamontować te latarnie, które 
będą 
zdemontowane. Ulica Wiosenna w tej chwili już się buduje, bo była niedawno 
rozmokła, w tej chwili już jest trochę podsypana, jak Pan Prezes mówił ileś tam 



tysięcy ton nawieziono. A jeśli chodzi o spotkanie z Żeromskiego bo rozumiem, że to 
dotyczy planu zagospodarowania tej części miasta to na czwartek na 16:00 sobie 
zanotowaliśmy.  
- radny Mironkiewicz podziękował  za szybkie załatwienie zgłoszeń, usterek które 
niedawno zgłaszał. Radny zwrócił jeszcze uwagę na chodnik na ulicy Polnej. Powiedział, 
że jest on w opłakanym stanie tam wszystko po prostu jest tak powykrzywiane przez 
pojazdy, które gdzieś tam parkują, radny zwrócił się o ewentualnie ustawienie 
odpowiednich stosownych znaków, które by zabraniały parkowania na chodniku, 
ponieważ ten chodnik no jest w stanie opłakanym i tam się nie da normalnie przejść po 
prostu.  
- Burmistrz odpowiedział, że zobaczymy co da się zrobić, bo wiadomo to są kwestie 
finansowe.  
- radny Chraniuk powiedział, że Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej organizował cykl 
spotkań dotyczących innowacyjnych rozwiązań. Były zaproszone dwie firmy i Pan 
Burmistrz z Panem Prezesem Przedsiębiorstwo Komunalnego i z Dyrektorem MOSiR-u 
także uczestniczyli. Radny zapytał o to jak Pan Burmistrz widzi dalszą współpracę ze 
Spółdzielnią Mieszkaniową. Radny zapytał też Pana Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej 
- Pana Roberta Tołwińskiego o to czy był zaproszony jako partner biznesowy  
na niedawno obchodzone 30-lecie funkcjonowania Przedsiębiorstwa Komunalnego 
- Burmistrz poprosił o sprecyzowanie pytania, co znaczy według Pana współpraca, bo 
nie rozumie tego pytania?  
- radny Chraniuk powiedział, że chodzi o to w jaki sposób będzie Pan wspierał działania 
Spółdzielni Mieszkaniowej?  
- Burmistrz zapytał o to na jakiej podstawie prawnej my mamy wspierać Spółdzielnię 
Mieszkaniową?  
- Radny Chraniuk powiedział, że dokładnie wie jaka jest podstawowa prawna.  
- Burmistrz poprosił żeby podać tą podstawę. 
- Radny Chraniuk poprosił o wyjaśnieni jeżeli chodzi o funkcjonowanie 
Przedsiębiorstwa Komunalnego ponieważ 30% kosztów to jest Spółdzielni 
Mieszkaniowej, a 70% Przedsiębiorstwa Komunalnego, gdzie na to ma Pan Burmistrz 
wpływ.  
- Burmistrz odpowiedział, że radny grubo się myli, ponieważ 30% o której 
Pan mówi to są koszty niezależne od Przedsiębiorstwa Komunalnego, są to koszty ceny 
energii. Przedsiębiorstwo Komunalne jak Pan wie nie wydobywa gazu, nie produkuje, 
innej energii tylko ją po prostu kupuje. Sprzedaż ciepła przez Przedsiębiorstwo 
Komunalne polega na tym, że Przedsiębiorstwo Komunalne kupuje gaz w odpowiedniej 
ilości, robi z tego ciepło i sprzedaje. I to nie są koszty Przedsiębiorstwa Komunalnego 
tylko są ceny gazu.  
- Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej powiedział, że jeśli chodzi o pytanie o 30-lecie 
zaproszenie to musi przyznać, że takiego zaproszenia Spółdzielnia nie otrzymała. 
Wydarzenie było dość huczne i w jego ocenie Spółdzielnia Mieszkaniowa jest bardzo 
dużym podmiotem współpracującym z Przedsiębiorstwem Komunalnym  
i tutaj to musi Pan Prezes Przedsiębiorstwa wypowiedzieć się co było powodem 
niezaproszenia Spółdzielni na tego typu wydarzenie. No nie ukrywam, że przy blisko 
80% odbioru ciepła, które odbiera Spółdzielnia no to ja jestem, jako przedstawiciel 
Spółdzielni zaskoczony podejściem. Dodał, że być może to jest tak jak mówię 
niedopatrzenie, może jakieś przeoczenie, a może jest to celowe działanie. Dodał, że w 



tej sprawie niech się wypowie Pan Prezes Przedsiębiorstwa dlaczego on nie zaprosił 
Spółdzielni jako głównego podmiotu, który odbiera ciepło.  
Prezes Spółdzielni dodał, ze nie mógł też przejść obojętnie względem pisma, które 
wysłaliśmy do Przedsiębiorstwa Komunalnego z prośbą o przedstawienie, pokazanie 
kalkulacji kosztów, które są przedstawiane do Urzędu Regulacji Energetyki na  
tworzenie taryfy ciepła. No tutaj jakby nie było odpowiedzi pozytywnej ze strony 
Przedsiębiorstwa Komunalnego. No w moim mniemaniu zasada przejrzystości, 
transparentności 
jest tutaj nie zachowana. Zachowanie Pana Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego w 
tych dwóch sprawach czyli o 30-lecie i o te wysłane pismo powoduje, że no ewidentnie 
widać, że Spółdzielnia Mieszkaniowa nie jest poważnie traktowana. Dodał, że  
Spółdzielnia Mieszkaniowa to jest blisko 50% mieszkańców miasta to są Wasi wyborcy, 
proszę zwrócić na to uwagę. Na chwilę obecną podejście chociażby Przedsiębiorstwa 
czy  
Urzędu Miasta jest tak jakby no nie na miejscu, bo tak współpraca nie powinna 
wyglądać. Prezes powiedział, że w kwestii zaproszenia to dlaczego Spółdzielnia nie 
została zaproszona to niech wypowie się Pan Prezes. Natomiast w jego ocenie jest to 
albo niedopatrzenie, przeoczenie albo celowe zagranie mające na celu pokazać jak 
jesteśmy lekceważeni ze strony Przedsiębiorstwa.  
- Burmistrz powiedział, że trochę z niedowierzaniem słucham słów Pana Prezesa, 
dodał, że „każdy odpowiada za swoje, my nie startowaliśmy, ani Rada, ani Pan Prezes, 
ani nikt z radnych nie startował na funkcję Prezesa. Pan ma odpowiedzialność bycie 
Prezesem i pracować dla tych mieszkańców, a nie swoją nieudolność zwalać na 
Prezesa. To, że Pan sobie nie radzi, zrobił Pan spotkania wciskając mieszkańcom kit, bo 
tak mi się wydaje o jakiś rzeczach, które są fantastyczne ponieważ mieszkańcy będą 
musieli płacić tyle samo co płacą po pewnym czasie, gdy te koszty się zrównoważą 
będą musieli wchodzić dalej w cenę, która będzie pokrywała koszty wszystkich napraw 
i obsługi jeśli chodzi o budowę fotowoltaiki lub pomp ciepła. Także tutaj nie było 
żadnych konkretów Panie Prezesie to jest raz. Po drugie firmy, które mówiły wyraźnie 
powiedziały cena ciepłej wody, cena energii spadnie, jeżeli Państwo ocieplą piony. 
Mam analizę na kilkadziesiąt stron przez fachowca Pana, który Mazura, którego 
dziś już cytowałem, który powiedział jeżeli Państwo ocieplą bloki 30% może nawet 
spaść ciepłej wody, także proszę nie zwalać swojej nieudolności na Prezesa i na innych. 
Trzeba się wziąć do roboty a nie całe życie Spółdzielnia wszystko przekazuje na 
Przedsiębiorstwo Komunalne. To, że Pan nie został zaproszony no trudno, wszystkich 
się nie da zaprosić. Miasto obsługuje kilka tysięcy podmiotów, trudno żeby każdego 
zapraszać. No ja nie rozumiem w ogóle jestem w szoku”.  
-radny Chraniuk powiedział, że „ z niedowierzaniem słyszę słowa "nieudolny", nie 
mieści mi się to w głowie”. 
- radny Korowicki  zwrócił się do Pana Burmistrza z zapytaniem o ulicę Krzywą. 
Powiedział, że miała być tam i chyba była wizja lokalna, czy Pan Burmistrz jest 
zorientowany na ten temat? Bo nie ma dzisiaj Pana Zastępcy.  
Drugie pytanie od tej samej mieszkanki ulicy Krzywej odnośnie, ta Pani jest emerytką i 
ma również syna no tak niepełnosprawnego. I zwróciła się z takim pytaniem, czy 
jest możliwość obniżenia opłaty za śmieci dla ludzi niepełnosprawnych i emerytów? 
Radny zapytał też o przejścia między ulicą Słowiczyńską a ulicą Nadrzeczną do Zalewu, 
tam chodziło o te jakieś schodki, jeśli Pan jest zorientowany to proszę odpowiedzieć?  



Radny zwrócił się do Pani dyrektor MOPS-u, powiedział, że zgłosił się do niego  
mieszkaniec ulicy Krzywej, bardzo zaniedbany. Radny dodał, że pochodzi on z takiej 
troszkę patologicznej rodziny. Zwrócił się z prośbą o zainteresowanie się MOPS 
tą osobą dodał, że przekażę później nazwisko tej osoby. 
- Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o bonifikatę na śmieci dla osób z 
niepełnosprawnością, czy osób starszych to leży to w gestii Rady. Na razie jedyną 
zniżką którą mamy to jest zniżka 2 zł jeśli chodzi od osoby, które mają kompostownik. 
Także jeżeli w przyszłości będzie Rada nad tym debatować to można się zastanowić czy 
dla 
takich osób można by było wprowadzić, tylko no to trzeba byłoby najpierw 
przeanalizować głęboko, no bo nie możemy jednej osoby wyjąć tylko musimy 
rozumiem, że wziąć wszystkich tak. Czyli jeżeli będzie obniżka dla osób starszych no to 
załóżmy ktoś musi tą różnicę zapłacić i trzeba wiedzieć mniej więcej ile ich, tych osób 
jest, ile będzie korzystać ze zniżki, żeby to unormować. Także jest taka możliwość, ale 
to leży w 
kompetencji Rady pewnie przez zatwierdzaniu nowych stawek. Burmistrz powiedział, 
że jeśli chodzi o ulicę, o ten łącznik to wiem, że Zastępca się tym zajmował i nie wiem 
na jakim to jest etapie. Jeśli chodzi o ulicę Krzywą to mówię również musiałbym 
zapytać fachowców, ewentualnie oddzwonimy do Pana i powiemy, bo akurat dzisiaj 
Pana Burmistrza nie ma. 
- radny Igor Śnieżko powiedział, że tak przysłuchuje się tej dyskusji, było tak miło ale się 
skończyło można powiedzieć. Powiedział, że chciałby dodać kilka słów tylko do tego co 
tutaj padło, do słów Pana Prezesa Spółdzielni, powiedział że uważa to za opinię dosyć 
krzywdzącą w stosunku do Przedsiębiorstwa Komunalnego, które duże środki 
inwestycyjne ponosi, żeby te jakość ciepło modernizować, czy uzyskać w inny sposób, 
czystszy. Wiadomo, że to nie jest taki prosty temat, Miasto też o tym myśli, spotyka się 
z ludźmi, którzy na tym się znają żeby jakoś ten problem rozwiązać i nie są jak to 
Pan Prezes ujął mieszkańcy ignorowani. Dodał, że Pan Prezes Spółdzielni też 
organizował takie spotkania próbując jakoś we własnym zakresie też tą sprawę 
rozwiązać. 
Na te spotkania my też nie byliśmy zapraszani ani jakoś tam szczególnie witani, Panie 
Przewodnicząca nie była witana, nie czujemy się obrażeni. Chcieliśmy zobaczyć jaka 
jest sytuacja, jaka jest Państwa opinia na ten temat, ja bym tu nie mówił o 
braku współpracy. My Was zawsze na sesję zapraszamy, miło witamy, wysłuchujemy 
waszych opinii i proponowałbym tak troszeczkę obniżyć ten ton dyskusji. 
Zaraz będzie po wyborach i wszyscy dalej będziemy musieli jakoś tam pracować. To 
tylko odnośnie tamtej sprawy.  
Radny dodał, że sobie przygotowałem też kilka słów na zakończenie, ale niestety tutaj 
radna Jarocka tak pięknie powiedziała, że nawet tak zastanawiał się czy tu wstawać 
i coś mówić. Rzeczywiście Pani radna to była znakomita Radna, bardzo aktywna i 
bardzo skromnie mówiła, że jakieś tam były błędy. Nie było, całe serce Pani wkładała w 
pracę 
Rady. Szkoda, że Pani nie startuje. No ale życie ułożyło się inaczej. Oczywiście życzymy 
Pani wielu sukcesów w życiu prywatnym. Radny powiedział, że jak ta kadencja się w 
2018 roku zaczynała pod koniec roku to chyba nikt z nas nie przypuszczał, a już na 
pewno ja co nas czeka. Wydawało się, że będzie to zwykła kadencja, jakieś tam 
inwestycje trzeba będzie, coś dokończyć, coś zrobić i tak dalej. Ale przyszły takie rzeczy, 



o których no nikt nie mógł się spodziewać tego. Choćby nawet ten covid, to już nie 
pamiętam, bo chyba to przez ten covid to już przestaje wszystko pamiętać, ale może 
już wcześniej tak było. Ale przyszła epidemia covidu, teraz różnie to możemy ocenić, 
ale nie wiadomo było co to jest, z czym się mierzymy. No i tutaj muszę powiedzieć z 
takich tych, kilka słów jak to Miasto reagowało, jak Pan Burmistrz jest człowiekiem 
energicznym, zaraz szybko to wszystko zorganizował, te akcje "maseczka", 
"wstążeczka" wywieszamy. Były w Polsce z tym problemy, u nas w mieście nie było, 
nawet poszły maseczki gdzieś tam do Belgii na eksport. Później były szczepienia, też 
nowatorskie, Ogólnopolska telewizja. Siemiatycze były znane w całej Polsce ze swego 
działania na temat tego przeciwdziałania covidowi. W tym reżimie covidowym otwarto 
krytą pływalnię. To było takie oczko w głowie Burmistrza, który mocno zabiegał. To nie 
było łatwo to zbudować, pozyskać te środki, ale Burmistrz się uparł i udało się to 
zrobić. Nie wiem czy jakie Burmistrzowi przyświecała maksyma chyba Napoleona, że 
"sukces rodzi się z cierpliwości, wytrwałości i potu" i rzeczywiście ten sukces się urodził. 
Dzisiaj ten basen świetnie funkcjonuje. Przekazujemy 
oczywiście pracownikom MOSiR-u serdecznie gratulacje jak ta pływalnia funkcjonuje. 
Mieszkańcy bardzo chętnie korzystają świetnie to funkcjonuje. Co było po tym 
basenie z takiej, z takich ciekawych, a latem mieliśmy zaraz wybuch kryzys migracyjny 
na granicy inspirowany zresztą przez reżim Łukaszenki i tutaj też mimo, że my nie 
jesteśmy jakby tutaj gminą graniczącą bezpośrednio, ale ten problem i nas dotknął. 
I tutaj też muszę pochwalić tutaj za działania Burmistrza, który z jednej strony i gminę 
Wrocław, która przekazała nam środki. Zastanawialiśmy się co z tym zrobić, jak to, jak 
to, jak to rozłożyć i wymyśliliśmy sobie, że część środków przekażemy tym ludziom 
którzy znaleźli się w tej pierwszej fazie tutaj w tych lasach, a część obrońcom granic. 
Niektórzy tutaj mówili, że to są sprzeczne działania, które z jednej strony pomagamy 
tym którzy nas chronią przed nimi, a który weszli, ale w tej sytuacji, w której nowej się 
znaleźliśmy uznaliśmy, że to jest działania stosowne i ja w perspektywie czasu też 
uznaje że to było działanie odpowiednie. W lutym wybuchła wojna na Ukrainie w 2022 
roku i co znowu sytuacja, w której nie mieliśmy, nie byliśmy jakby przygotowani, 
aczkolwiek znowu szybkie działanie. Ja tutaj chciałem podziękować mieszkańcom 
miasta Siemiatycze za to, w tym miejscu tutaj przynosili hojne dary, które zostały zaraz 
dosłownie na drugi dzień przekazane stronie ukraińskiej i tu też dzięki Panu 
Burmistrzowi, który uruchomił jakieś tam swoje kontakty, samochód przyjechał, 
odebrano i to się znalazło zaraz po stronie ukraińskiej. Co mieliśmy dalej? Dalej proszę 
Państwa przenieśliśmy się na tereny zalewowe, oddaliśmy amfiteatr do użytku. Tu w 
ramach obchodów 480-lecia nadania praw miejskich Siemiatyczom piękna inwestycja, 
coraz bardziej widoczna, nie tylko w naszym województwie, ale też w Polsce. 
Wspaniałe imprezy, koncerty, za chwilę będziemy mieli tutaj jeszcze jakby dodatkową 
rzecz, która 
wejdzie, o której Pan Burmistrz w swoim przemówieniu mówił, że plac zabaw i ten 
most tam, te w ogóle tereny towarzyszące zostaną oddane do użytku. To jakby spina 
klamrą tą całą inwestycję. Fajnie to wygląda, mieliśmy okazję teraz widzieć jak ludzie z 
tego korzystają, jak nasze miasteczko pięknie rośnie, a ten most takim stał się 
symbolem łączenia tych wszystkich, tych wszystkich rzeczy, o których tutaj mówię. 
Oprócz tych twardych inwestycji co ja szczególnie sobie cenię proszę Państwa to jest te 
badania 
profilaktyczne - vouchery. To się wydaje taka błaha sprawa, ale mieszkańcy bardzo 



chętnie z tego korzystali. To dla nas też jest takim sygnałem, że chyba podoba im się 
tutaj im mieszkanie w Siemiatyczach i chcieliby jak najdłużej żyć i korzystać z 
tych wszystkich rzeczy. No cóż, na zakończenie jeszcze można powiedzieć, że 
powoli kończy się ta nasz Rada, nie wiadomo co nas czeka w przyszłości. No miejmy 
nadzieję, że to będą trochę spokojniejsze czasy, że nie będzie takich rzeczy, które nas 
spotkały, że Ci wszyscy, którzy będą przyjdą do tych, do tej, na to miejsce, że będą się 
zmagali z takimi codziennymi inwestycyjnymi rzeczami, ukończenie jakieś innych 
rzeczy, ale no trudno powiedzieć co się jeszcze wydarzy. Serdecznie dziękuję 
pracownikom urzędu, dziękuję Panu Burmistrzowi, Zastępcy za to że mogliśmy 
współpracować, że ta współpraca była, polegała na tym, że raczej nie staraliśmy się 
zaogniać sytuacji, a szukać wzajemnych rozwiązań. Pełen profesjonalizm ze strony 
pracowników urzędu miasta dla mnie była to prawdziwa przyjemność, też nowe takie 
doświadczenie. Radny podziękował kierownikom jednostek, powiedział, że czasami 
musieli odpowiedzieć na nasze pytania i dodał, ze ma nadzieję, że nie byliśmy zbyt 
dokuczliwi. Radny podziękował mieszkańcom, którzy nas oglądają, dodał, że ma 
nadzieję, że też nie zanudzaliśmy szczególnie. 
Radny podziękował koleżankom i kolegom z Rady, za powierzenie tak zaszczytnej 
funkcji. Powiedział, ze starał się jak najlepiej i ma nadzieję, że nie zawiódł oczekiwań 
radnych. Radny powiedział na zakończenie, że była taka kiedyś piosenka "Nie mówię 
żegnaj, ale mam nadzieję do zobaczenia".  
- Przewodnicząca Rady podziękowała, za te słowa, i powiedziała "nie mówimy żegnaj, 
ale do zobaczenia"  
- Burmistrz powiedział, że chciał jeszcze dwa zdania uzupełnić, ponieważ nie do Pana 
Igora, bo piękne słowa, ale czułem się również wywołany do tablicy, również 
słowami Prezesa więc chciałem się z Państwem podzielić, bo to jest informacja można 
powiedzieć dość jeszcze wstępna, ale jakie są plany jeśli chodzi o ciepła. Mamy w tej 
chwili analizę, pomysł jest naprawdę uważam, że bardzo innowacyjny i rewelacyjny 
jeśli 
chodzi o obniżenie ceny ciepłej wody i cenę ciepłej wody i obniżkę czynszów mieszkań. 
Ponieważ mamy w tej chwili analizę, która wykazuje, że możemy bardzo dużo obniżyć 
po pierwsze izolując piony i to jest, będzie kilka procent. Dokładnie mamy rozpisane, 
pewnie dzisiaj tą opublikuję. Kilka procent można obniżkę czynszu wprowadzić 
poprzez obniżkę, dokładne zaizolowanie pionów, natomiast innowacyjny nasz pomysł 
polega na tym, że chcemy zamontować pompę ciepła na wodzie, która jest 
odprowadzana do rzeki, że woda ta jest to około 200 m³ ciepłej wody w temperaturze 
około 10 stopni na godzinę i z tej pompy można, tą pompą można odzyskiwać ciepło i 
w tej chwili analizujemy jeszcze ile przesyły będą kosztowały i jaki koszt wybudowania 
instalacji. Natomiast to by dłużej mierze zmniejszyło koszty ciepłej wody w ogrzewaniu. 
Do tego byśmy wybudowali biogazownię również trzeba zbadać na jaki zielony odpad 
byłby najbardziej popularny w naszym regionie produkować biogaz, to pozwoli 
znacząco rozwiązać nam problem. Czyli przede wszystkim uniezależnić się od cen 
energetycznych zewnętrznych na które nie mamy wpływu, tak jak panowie piszą jeden 
pisze, 
że koszt zależne od spółdzielni, drugie niezależne to jest jakaś fikcja literacka. Burmistrz 
powiedział, że myśli, że to pozwoli nam się od tego uniezależnić ponieważ będziemy 
mieli własne źródła ciepła.  



A kolejna rzecz już na zakończenie „chciałem powiedzieć, że wzięliśmy udział w pięknej 
ustawce, ponieważ Pan Chraniuk pięknie zadał dla Prezesa pytanie, Prezes 
był przygotowany odpowiedzią, a przyszła Pani Bolewska, żeby to wszystko 
opisać. Gratuluję ustawki.”  
- radny Chraniuk  w imieniu mieszkańców podziękował za vouchery, powiedział, że 
naprawdę są wdzięczni.  
- radny Mironkiewicz powiedział, że od pewnego czasu jest członkiem Zarządu 
Spółdzielni Mieszkaniowej Loktorsko-Własnościowej w Siemiatyczach i ze swojej strony 
chciał też powiedzieć kilka słów, ponieważ boli go to co tutaj się dzieje w tej chwili. 
Bo wszyscy tak naprawdę jesteśmy tutaj takimi społecznikami, którzy działają dla 
dobra mieszkańców, jednak te dobro widać, że każdy postrzega inaczej. 
Ja bym tylko chciał powiedzieć, że Prezes Robert Tołwiński podjął się trudnej roli 
Prezesa Spółdzielni, która też no można powiedzieć troszeczkę przespała pewne, 
pewne inicjatywy, pewne działania, które mogła zrobić w latach ubiegłych. Ale jest 
prezesem, ja jestem w Zarządzie razem z nim sześć miesięcy i wszyscy doskonale 
Państwo wiecie 
i Pan Burmistrz również wie, że żeby coś zrobić to trzeba najpierw dużo się 
naprodukować w ten sposób, że tego nie widać. Jesteśmy jako spółdzielnia w tej chwili 
na etapie przygotowania dokumentacji, tego nie widać. Czas inwestycji tak jakby 
realizacji na zewnątrz inwestycji to będą dwa, trzy tygodnie, miesiąc. Ale żeby to 
zrobić to trzeba po prostu pół roku w papierach pogrzebać, pewne procedury przejść i 
dopiero będzie finalizacja. Ja się cieszę, że mieliśmy taką możliwość odbyć sześć 
spotkań z mieszkańcami przedstawiając nasze pomysły, propozycje, technologie, które 
chcielibyśmy tutaj w Siemiatyczach wprowadzić, które też obniżą koszty mieszkańcom. 
Cieszę się, że to też w mojej ocenie wywołało pewne inne działania, które czy 
samorząd, 
czy Pan Burmistrz, czy Przedsiębiorstwo też chce wprowadzać żeby obniżyć te koszty. 
Bo tak jak powiedziałem na wstępie my wszyscy działamy dla dobra mieszkańców, żeby 
mieszkańców żeby nam się żyło lepiej, a przez to i jednocześnie taniej. Cieszę 
się, że Państwo samorządowcy byliście na tych spotkaniach, uczestniczyliście w tych 
rozmowach i cieszę się też, że Pan Burmistrz wtedy na tych spotkaniach nas wspierał, 
motywował, dopingował, mnie i Prezesa. Nie wiem czemu to się zmieniło. Może tu 
jakaś jest ustawka. Może była nie wiem tego, ale ja bym chciał tylko po prostu 
powiedzieć, że sześć miesięcy działania spółdzielni robimy dokumentację, robimy 
swoje i będziemy robić swoje i na pewno pewne tematy sfinalizujemy. I chciałbym 
zadać pytanie odnośnie sytuacji, która wystąpiła na odejście dawnego Prezesa 
Spółdzielni, został skierowany list do mieszkańców odnośnie nieprawidłowości w 
działaniu Przedsiębiorca Komunalnego i padło stwierdzenie z ust Pana Burmistrza, że 
sprawa zostanie skierowana na drogę 
postępowania sądowego, zapytał na jakim etapie to się w tej chwili dzieje?  
- Burmistrz powiedział, że została skierowana sprawa do sądu 70 stron i przygotowań, 
także myślę, że Pan Prezes więcej wie, bardziej się przygotuje. Natomiast sprawa 
została skierowana za te kłamstwa, bo tam były kłamstwa nie oszukujmy się, 
skierowane zostało 
do sądu. Prowadzi kancelaria prawna. Może Pan Prezes więcej powie.  
- Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej powiedział, że "nie po słowach a po czynach będą 
mnie oceniali" także to tak krótko i na temat. A druga, druga rzecz do co chciałbym 



dodać do Pana Igora, że ma Pan rację Panie Igorze, że trzeba trochę zejść z tonu, więcej 
rozmawiać wszyscy wspólnie razem i żebyśmy na te wspólne spotkania gdzie 
powiedzmy są eksperci zapraszani, gdzie działamy wspólnie dla jednego dobra to 
żebyśmy mieli okazję wspólnie uczestniczyć w tych spotkaniach, a nie tylko jakieś 
wybrane grono. Także ja dziękuję bardzo. Dodał, że miał jeszcze dwa pytania ale  żeby 
już nie przedłużyć dzisiaj to to po prostu prześlę zapytanie drogą listowną.  
- radna Melania Grygoruk odniosła się jeszcze do voucherów jako, że była jedną z osób 
które zapisywały na te badania i powiedział, że spotkała osoby, które dziękują dlatego, 
że choroba została wychwycona we wczesnym stadium i uważam, że jeżeli chociaż 
jednej osobie nam się udało w ten sposób pomóc to było warto, bo człowiek, jego 
zdrowie, jego bezpieczeństwo to jest najważniejsze inwestycja i najlepsza.  
- radny Onieszczuk powiedział, że chciałby odnieść po części do słów Igora 
Mironkiewicza radnego, który właśnie wspomniał o tym, o czym wydaje mi się nie 
było wspominane jeżeli mówimy tutaj o Spółdzielni Mieszkaniowej o tym, że mieliśmy 
do czynienia z pewnymi zaniechaniami, czy przespaliśmy, czy Spółdzielnia 
Mieszkaniowa przespała pewien czas, kiedy pewne inwestycje powinna uczynić. I 
myślę, że to jest ten główny problem pewnego nieporozumienia jeżeli po części 
wykorzystuje się w kampanii wyborczej i całą winę stara się zrzucić na 
Przedsiębiorstwo Komunalne, co za tym idzie także na urząd miasta, więc też ja bym 
się nie dziwił, że ta rozmowa nie wygląda tak 
jak powinna wyglądać. Więc myślę, że warto by było tutaj tak jak członek zarządu 
spółdzielni chociażby przyznał się do tego, że pewne zaniechania były, no to jasno 
powiedzieć mieszkańcom, że Spółdzielnia Mieszkaniowa nie poczyniła pewnych 
środków, które powinna była poczynić po to, żeby te koszty „zależne od 
spółdzielni” były znacznie niższe, czy to niezależne były niższe. Bo myślę, że to tak jak 
tutaj jednak podzielam zdanie Burmistrza koszty zależnej niezależne od spółdzielni, nie 
jest do końca prawdą bo można poczynić pewne skutki by całkowicie odwrócić tą  
zależności i się uniezależnić tak. Oczywiście wymaga to pewnych inwestycji. No 
ale tak jak widzimy tutaj wszystko jest powiedzmy na dobrej drodze tak, jakieś w 
przyszłości powinny być tego skutki. Także myślę trzeba najpierw powiedzieć i prawdę 
jak to wszystko wygląda otwarcie, właśnie przyznać się do pewnych błędów, czy 
zaniechań, a nie zrzucać winę tylko i wyłącznie na Przedsiębiorstwo Komunalne co 
za tym idzie, na urząd miasta, także i na radnych i mówić, że to jest tylko i wyłącznie 
wina Przedsiębiorstwa Komunalnego. A proszę sobie przypomnieć jak wyglądała 
retoryka 
w telewizji w ostatnich tam dwóch latach gdzie mówiono, że cena gazu to jest wina 
Putina. Wzrost cen gazu to jest wina Putina, a nagle się okazuje że nie, to nie jest 
wina Putina, to nie jest wina wojna, to jest wina Przedsiębiorstwa Komunalnego, że 
czynsze są wyższe. Także no trochę uczciwości i trochę prawdy i myślę, że wtedy ta 
współpraca będzie zdecydowanie lepiej wyglądała.  
- Burmistrz powiedział, że chciał podkreślić jedną bardzo ważną rzecz, każdy z nas 
kandydując, podejmując jakąś rolę, podejmuje się misji. I my odpowiadamy za 
to do czego nas powołano. Jeżeli ja pełnię funkcję burmistrza, ja mam określone 
zadanie. Jeżeli jest Prezes Przedsiębiorstwa ma określone zadania. Jeżeli jest Prezes 
Spółdzielni Mieszkaniowej ma określone zadania. Starosta ma określone zadania. I 
teraz nie można patrzeć jeżeli ktoś sobie lepiej radzi, żeby ciągnął drugiego za uszy, bo 
ktoś sobie słabiej radzi albo nie umie się odnaleźć. I nie jest do końca uczciwe, że jeżeli 



miasto znajduje się, pierwszą pozycję ma w województwie jeśli chodzi o tam o minioną 
kadencję tak, tą 
która mija. My nie jesteśmy jakimś mega bogatym miastem, my nie jesteśmy miastem, 
które śpi na jakichś złożach my po prostu ciężką pracą, pozyskiwaniem środków sobie 
to 
wywalczyliśmy. Ciężką i to nie spadło nam z nieba. Nie poddajemy się, walczymy 
dlatego mamy pierwsze miejsce w województwie i nikt nam tego nie dał, a dlatego, że 
my sobie 
umiemy z tym radzić. I nie można tak robić, że jeżeli ktoś sobie nie umie czegoś radzić 
to wyciąga rękę tak trochę jak taki bezdomny i mówi "daj" i reszta ma go wspierać. Nie, 
my róbmy każdy na co potrafi najlepiej. Wspierać, współpracować można jak 
najbardziej, ale nie robić dla innych rzeczy. Tak samo jak miasto ma masę dróg do 
robienia w 
mieście, a cały czas prośby Starostwa są żebyśmy dopłacali. A kto nam dopłaci? 
Przedsiębiorstwo Komunalne proszę Państwa 12 milionów złotych jak dobrze 
pamiętam zapłaciło za sieci preizolowane po to żeby mieszkańcy bloków, których 
mieszka 50% mieszkańców płacili mniejsze czynsze. Pamiętają Państwo jeszcze 8 - 10 
lat temu jak te chodniki były odśnieżone tu gdzie kanalizacja, nie kanalizacja tylko sieci 
ciepłownicze było w ogóle, tam śniegu nie było prawda. Proszę Państwa wymieniliśmy, 
12 milionów złotych to kosztowało. Czy my się zwróciliśmy do Spółdzielni żeby nas 
dofinansowała? Nie, zacisnęliśmy zęby, znaleźliśmy wnioski, Przedsiębiorstwo 
Komunalne poprzez umarzanie między innymi kredytów preferencyjnych znalazło 
środki i to wymieniło tak. Wybudowanie basenu, co my wybudowaliśmy basen? W 
Starostwie otwierano szampana jak wniosek nie został pozytywnie rozpatrzony. 
Odwołaliśmy się, pojechaliśmy do Brukseli, dostaliśmy te pieniądze. I to wszystko 
ciężko wywalczyliśmy. Ja proponuję nie oglądać na innych tylko brać się do roboty.  
- radny Rybałtowski powiedział, że cieszy się bardzo, że zaczęły się takie remonty dróg, 
takim przykładem właśnie jest pozyskanie środków na ulicy Chopina. O co mi 
chodzi? Fajne są rzeczy, że już po prostu kończymy ten etap nowych osiedli już, chodzi 
o drogi. W przyszłości właśnie ulica Fiołkowa, Kościelnych będę wybudowane te drogi 
no i zaczniemy  w końcu za te starsze, najstarsze uliczki naszych Siemiatycz typu 
właśnie jak wspominana jest ulica Polna, czy właśnie w moim okręgu ulica Wesoła, 
Szarych Szeregów i inne takie najstarsze uliczki. Ja daję taką nadzieję dla mieszkańców, 
bo są różne programy i różne są wnioski, takim przykład ulicy Zaszkolna, dzięki tym 
przejściom właśnie się udało zrobić tą ulicę, bo też była w opłakanym stanie. Także cały 
czas będę drążył i męczył ten temat, tych dróg właśnie już tych starszych, najstarszych 
ulic w Siemiatyczach. Bo myślę, że już nowe osiedle już się nie otworzą nowe. Także 
musimy zadbać te za tą starą część.  
Następnym punktem jest ulica Bursztynowa. Na ulicy Bursztynowej też się udało 
w tamtej kadencji, poprzednie jeszcze właśnie wybudować tą drogę z kostki ale 
powstał jakiś taki problem niuans, że zdemontowano po prostu chodnik. No ja już 
zgłaszałem wcześniej, dużo wcześniej na komisjach, ale tak oficjalnie chciałbym to 
powiedzieć i zapytać Pana Burmistrza. Pan Burmistrz na pewno nam to wyjaśni.  
Następnym podpunktem jest próg zwalniający na ulicy Kilińskiego, to jest zaraz za 
zakrętem w stronę, już no tak dwie trzecie tej drogi i mieszkańcy bardzo zgłaszali, że 
jest tam bardzo niebezpiecznie, nawet strach wyjechać czasami ze swojej posesji, bo 
jest, przyjeżdżają samochody o dużych prędkościach. Podobno były jakieś komisje ze 



Starostwa ale stwierdziły, że się nie da, czy coś takiego, że po prostu nie spełniają tam 
kryterium na tej ulicy, żeby wybudować ten próg zwalniający. Ale równolegle jest ulicy 
Drohiczyńska, na której udało się zbudować ten próg zwalniający. Bo przypomnę, że 
właśnie że jest to droga powiatowa, Kilińskiego i Drohiczyńska. My możemy oczywiście 
wnioskować, ale właśnie chciałbym poprosić Pana Burmistrza o taki wniosek właśnie.  
Następnym pomysłem jest podmiejski autobus MPK na ulicę Drohiczyńska i Kilińskiego, 
jest trochę już zapomniana, bo większość się skupia tam gdzie są szkoły 
i miejsca pracy i głównie tam jeżdżą nasze miejskie autobusy. Radny powiedział, że  
mieszkańcy proszą o chociaż na próbę uruchomienie linii MPK na tych ulicach.  
- Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o ulice starsze, o których Pan Łukasz - radny 
Rybałtowski powiedział, no to jak Państwo widzą zaczynamy to robić. Bo oprócz 
tego, że robimy nowe ulice, tutaj za kościołem Bobola, duże osiedle 4 miliony złotych 
inwestycja, natomiast szukamy środków i takim przykładem jest ulica Chopina, która 
200 m, co prawda nie jest to dużo, ale do łuku dojdziemy. I tak trzeba dzielić uważam, 
nowe ulice niezależnie robić, ale już są stare, które trzeba naprawiać. I jeżeli tylko 
pojawią się środki zewnętrzne to Panu obiecuję i zobowiązuje się, że będziemy szukać, 
ponieważ te ulice wszystkie starsze trzeba naprawiać. Także to sukcesywnie, 
w miarę upływu czasu, tak jak Pan ładnie zauważył tak, czyli ulica tutaj Zaszkolna, ulica   
Chopina zostały zrobione i już. Natomiast no trzeba pamiętać, że jakoś tych ulic mimo, 
że one czasami są dziurawe, ale da się w nich jeździć i są przejezdne. Mamy do 
porównania wtedy wobec mieszkańców, którzy w ogóle nie mają ulic, 
mają żwir, dziury, piach i się kurzy i tak dalej. No i wtedy, wtedy dylemat jest taki, że 
jednak chyba te nowsze trzeba robić. Ale niezależnie od tego to trzeba robić 
dwutorowo.  
Jeśli chodzi ulicę Bursztynową no to jest sytuacja kuriozalna, ponieważ Nadzór 
Budowlany, wykonawca się rozpędził zrobił chodnik po obu stronach, natomiast 
Nadzór Budowlany zakwestionował to i musieli, musiał wykonawca ten chodnik zdjąć. I 
w tej chwili trwał, dokumentacja tam jeśli chodzi o plan zagospodarowania, czy przy 
dorabianie dokumentacja to jednak niestety długo trwa, żeby ten chodnik mógł być 
przywrócony. Także no sytuacja jak dla mnie też to się w głowie nie mieści Panie radny, 
że musieliśmy chodnik zdjąć temu, żeby do niego dokumentację dorobić. No ale jaki 
urząd, takie przepisy. 
Natomiast jeśli chodzi o próg na Kilińskiego no tutaj możemy tylko do Starostwa 
się zwrócić.  
Linia MPK Drohiczyńska, pomysł wydaje się być możliwy do zrealizowania 
ponieważ nie tak dawno, gdzieś 2 tygodnie temu mieliśmy spotkanie z działkowcami. 
W tej chwili nie wiem czy Państwo wiedzą, czy są tu działkowcy, ale działkowcy mają 
duży problem ponieważ "19", która będzie obiegała Siemiatycze praktycznie rozbija w 
proch całe jedne ogródki działkowe. I chcieliśmy pomóc działkowcom, spotkaliśmy się 
z nimi. Po pierwsze, że prawne porady i tutaj przyjechał Związek Działkowców cały 
Zarząd przyjechał i spotkał się z tymi działkowcami. Było naprawdę bardzo dobrym 
posunięciem, bo wiele rzeczy państwo sobie wyjaśnili. Po drugie trzeba ludziom tym 
pomóc, znaleźć miejsce na działki, na ogródki działkowe, bo to jest, to jest 
kolejny problem. No i pojawił się taki pomysł, pojawił się taki pomysł, żeby te ogródki, 
które w tej chwili będą rozebrane, ponieważ będzie leciała "19" przenieść do drugiego 
ogródka działkowego, a tam jest jeszcze miejsce. Plus warunek był taki, że musimy 
im jakoś ziemi dobrej załatwić, ale to jest o wiele prostsze niż wykupić 2 czy 3 hektary 



nowych terenów pod ogródki działkowe. Mi się wydaje, że to jest dużo prościej, 
szybciej, łatwiej, tym bardziej, że tam jest teren, tylko trzeba tą ziemię użyźnić i wtedy 
również między innymi pojawił się pomysł, żeby na ogródki działkowe co jakiś czas 
przynajmniej latem puścić komunikację miejską, także to by się ładnie pokrywało 
z tym co Pan powiedział. Także myślę, że pilotażowo zrobimy to w ramach rozwoju 
sytuacji, żeby połączyć to z tymi ogródkami działkowymi.  
- radny Korowicki powiedział, że  zauważył, że wreszcie zaczęła się normalna rozmowa 
pomiędzy Prezesem Spółdzielni a Burmistrzem. Mimo, że w tej chwili jest taka troszkę 
podenerwowana, ale zaczyna się wreszcie rozmowa, zaczynacie między sobą 
rozmawiać. I co najważniejsze, żeby ta rozmowa nie była na takim forum jak dzisiaj ale 
w prywatnych waszych firmowych biurach. Także zapraszam do tej rozmowy, 
na pewno będziecie inaczej rozmawiać, żeby te prywatne jakieś niesnastki które da się 
tu wyczuć, no żeby nie były tylko prywatne, tylko pracujemy dla społeczności. Także 
miło mi to słyszeć że będziecie rozmawiać.  
Radny dodał, że Prezes jako jedyny, ten aktualny od pierwszych dni urzędowania jest 
na naszych tych obradach. Gdzie poprzedni tutaj nie przychodzili.  Także jest miło mi i 
zacznijcie wreszcie rozmawiać dla miasta. A co do zarządu bo widzę nowy jest Zarząd, 
gdzie między innymi jest nasz aktualny radny, no jest bardzo czynnym trzeba przyznać, 
elokwentnym człowiekiem. No i zacznijcie właśnie pracować w spokoju, o tak Wam 
powiem. Także zapraszam do tej współpracy a na pewno będzie dobrze.  
- radny Onieszczuk powiedział, że Burmistrza znam kilkanaście lat i kilkanaście lat 
współpracuje z Burmistrzem i jestem przekonany, że ta współpraca oczywiście miasta 
ze 
spółdzielnią będzie jak najlepsza. Dodał, że gwarantuję oczywiście że także jeśli 
będę mógł się do tego przyczynić to jak najbardziej się do tego przyczyni i jest 
przekonany, że wielu radnych też. Jest to bardzo wielu mieszkańców i jest to nam to 
bliskie oczywiście jakieś tarcia są na początku ale myślę, że i nawet jestem przekonany, 
że ta współpraca będzie tylko lepsza i na pewno będzie tutaj wszystko w jak w 
najlepszym porządku. 
- Burmistrz powiedział, że nie wiem o jakie tarcia chodzi? Natomiast powiedział, że  my 
mamy zadanie bardzo proste postawić pompę ciepła, wybudować biogazownię, 
dostarczyć naszym mieszkańcom, dostarczyć naszym mieszkańcom tańszą energię. 
Powiedział, że gwarantuje że to zostanie zrobione. Dodał, że dzisiaj z Ministrem 
Finansów już rozmawiał o środkach z KPO, akurat mieliśmy dzisiaj jedną z 
najważniejszych osób w Państwie, bo osobę odpowiedzialną za finanse tego Państwa 
pytałem o środki między innymi na KPO. Rozmawiamy również z wykonawcą, który 
budował nam w tej chwili modernizację oczyszczalni, które takie rzeczy buduje. 
Również mamy już wiem z jakich programów możemy skorzystać i my to wybudujemy 
proszę Państwa szybciej lub wolniej i zagwarantujemy naszym mieszkańcom ciepło. Tu 
nie chodzi o żadne tarcie tylko branie się do roboty 
- Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego powiedział, że kilka razy był wywoływany do 
tablicy powiedział, że  kończy się kadencja obecnej Rady Miasta i na sesję Rady Miasta 
przychodzi już od wielu, wielu lat i zawsze traktowałem obrady, sesję Rady Miasta 
z najwyższą powagą i uważam, że powinny tu być poruszane tematy ważne dla 
mieszkańców, dla społeczeństwa, powinna toczyć się dyskusja. Natomiast czy ktoś 
został zaproszony na imprezę jubileuszową czy nie, czy to jest aż tak ważne żeby było 
na tak 



ważnym gremium poruszane? Dodał, że jeśli Pan Prezes poczuł się urażony, że Pana nie 
zaprosiliśmy to proszę przyjąć moje przeprosiny, to nie jest żaden przejaw jakieś tam 
niechęci do Pana, czy swego rodzaju lekceważenia. Ten nasz jubileusz był sfinansowany 
w 100% z pieniędzy sponsorów, naszych partnerów biznesowych, handlowych i to był 
ukłon przede wszystkim w stronę naszych pracowników, którzy przez wiele lat pracują 
na rzecz też tutaj nas wszystkich, mieszkańców miasta Siemiatycze. Tej pracy często nie 
widać, ale ona jest i to jest bardzo często praca w trudnych warunkach, bo mamy też i 
awarie, mamy wiadomo taką no dość specyficzną działalność. Także tyle w tej kwestii, 
no ja myślę, że tutaj zamiast publicznie, że tak powiem sobie obrzucać się błotem i 
mówić co kto zawinił, to powinniśmy po prostu razem usiąść, ale nie publicznie, bo 
tutaj ja wiem, że taka no atmosfera kampanii wyborczej robi swoje, ale to co Pan 
powiedział tutaj Pan radny Korowicki, usiąść i normalnie pogadać. No jeśli ja na 
przykład coś źle odpowiedziałem, czy nie wyczerpująco, to ja bardzo proszę o pismo, o 
telefon, nie wiem tutaj z radnym Mironkiewiczem zawsze też toczymy różne że tak 
powiem dyskusje, każdy ma swoje argumenty, na bieżąco sobie wyjaśniamy. No każdy 
ma swoją wizję tak. 
I oczywiście to są rzeczy, które dla mnie też są cenne i jak najbardziej warte do 
zastosowania. Także jeszcze to co Pan Burmistrz powiedział, no mieliśmy dziś taką, ja 
oczywiście wielką przyjemność i gościć, gościć tutaj też Pana Ministra, 
Wojewodę, Pana posła, też tutaj wszystkich radnych, też zapraszałem kierowników 
jednostek. No chcę powiedzieć, że zakończyliśmy inwestycje budowy budynku 
technicznego, nie jest to inwestycja jakaś wizualnie spektakularna, nie jest to jakieś 
tam wielkie "wow" można powiedzieć, ale to jest właśnie inwestycja, która fakt, że 
kosztowała dużo, bo 8 milionów złotych ale to też właśnie dzięki tutaj wsparciu i 
zrozumieniu Pana Burmistrza, dzięki tutaj waszej akceptacji drodzy radni ta inwestycja 
została zrealizowana przez miasto, przy wsparciu Przedsiębiorstwa Komunalnego i ono 
będzie służyć wszystkim. Wszystkim nam, ale przede wszystkim będzie służyć 
środowisku naturalnemu. My dzięki temu będziemy po prostu mogli swoją robotę 
robić dużo lepiej, nasze urządzenia będą się lepiej sprawować, nie będą tak mocno 
eksploatowane. Także ja wszystkim radnym, Panu Burmistrzowi, wszystkim 
pracownikom oczywiście, bo też byli mocno zaangażowani w ten proces, wykonawcy 
oczywiście, inspektorom bardzo serdecznie dziękuję za taki, że tak powiem ukłon w tą 
stronę, że jakby też widzicie te potrzeby, tak szeroko nie przez pryzmat powiedzmy 
takich mniejszych, większych ważnych rzeczy bo ważne są też małe rzeczy ale 
też te większe takie, które gdzieś tam się widzi trochę szerzej i rozumie potrzebę ich 
realizacji. 
- Pani Bolewska powiedziała, nigdy w żadnych ustawkach nie brałam 
udziału, a jej obecność dzisiaj tutaj spowodowana tylko i wyłącznie tym, że Państwo 
podjęli uchwałę o nadaniu sali koncertowej imienia Krzysztofa Szyszko i że dzisiaj było 
też nadawany tytuł ambasadora. I to i tytuł Ambasadora i nadanie imienia dla niej 
łączy się z jedną osobą, o której właśnie chciałam dzisiaj przypomnieć i przyszłam z 
myślą żeby to powiedzieć. Zastanawiała się czy jest sens, żeby to mówić bo to jest być 
może ostatni raz podejmujecie w tym składzie decyzję, no ale jest też ciągnąć, ciągłość 
tak więc jeśli coś na dzisiejszej sesji padnie to rozumiem, że będzie podjęte 
na kolejnych. Chodzi mi o Panią świętej pamięci Zofię Pomian- Piętkę, której akurat ona 
składała wniosek na nadanie i tytuł Ambasadora. Dodała, że Pani Zosia w tej sali 
spędziła całe swoje zawodowe życie, przez 30 lat prowadziła tutaj próby. Pani Zosia w 



2011 roku, za 2011 otrzymała tytuł Ambasadora Siemiatycz, w 2017 zmarła i takim 
ogromnym marzeniem byłoby, żeby ta sala właśnie, na której teraz jesteśmy, a 
ponieważ akurat dzisiaj właśnie tutaj te obrady się odbywają, więc jest to dobry 
moment, żeby to powiedzieć żeby tej sali nadać imię właśnie Pani Zofii Pomian - Piętki.  
- Przewodnicząca Rady powiedziała, że przyjmuje ten wniosek, jednakże pewnie już 
przyszła Rada zajmie się rozpatrzeniem tego wniosku. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że jest to ostatnia sesja w tej kadencji, albowiem 
dobiega końca VIII kadencja Rady Miasta Siemiatycze, w związku z tym 
„pragnę serdecznie podziękować Paniom i Panom radnym za dobrą twórczą, 
merytoryczną pracę. Dziękuję mojemu Zastępcy - Panu Igorowi Śnieżko, który przez 
cały czas dzielnie nas tu wspierał. Kieruję słowa uznania do przewodniczących komisji 
Rady. Pozwolę sobie wyrazić opinię, że obrady Rady Miasta Siemiatycze jak i komisji 
były bardzo merytoryczne, radni aktywnie uczestniczyli w posiedzeniach, wspólnie 
staraliśmy się, w miarę posiadanych możliwości wypracować jak najlepsze rozwiązania 
dla dobra mieszkańców naszego miasta, którzy 5 lat temu obdarzyli nas zaszczytną 
funkcją Radnych Miasta Siemiatycze. Szanowni radni pozwólcie, że w imieniu własnym 
jak i całej Rady skieruję serdeczne słowa podziękowań za współpracę Panu 
Burmistrzowi, Panu Zastępcy, proszę o przekazanie, Pani Sekretarz i Pani Skarbnik. W 
imieniu całej 
Rady jak i własnym chcę przekazać serdeczne podziękowania Prezesom, Dyrektorom 
i Kierownikom jednostek organizacyjnych miasta oraz kierownikom wydziałów Urzędu 
Miasta i proszę o przekazanie podziękowań wszystkim pracownikom, bo to przecież 
dzięki Państwa pracy i zaangażowaniu w mijającej kadencji udało nam się podjąć wiele 
wyzwań i wspólnie realizować zadania dla dobra mieszkańców Siemiatycz. Szczególne 
podziękowania kieruję do Pani Moniki Mazur, która zawsze służyła nam radą i pomocą, 
bardzo dziękujemy. Dziękuję Panom informatykom, za sprawną obsługę informatyczną 
i techniczną. Dziękuję Panom, którzy nagrywają sesję Rady Miasta. Dziękuję również 
redakcji Głosu Siemiatycz i Katolickiego Radia Podlasie za przekaz informacyjny i relacje 
z naszych obrad. Jestem głęboko przekonana, że w mijającej kadencji zrealizowaliśmy 
wiele przedsięwzięć które służą i będą służyć mieszkańcom Siemiatycz. Dlatego też 
życzę przyszłej Radzie jeszcze większego budżetu, a przede wszystkim dobrej 
atmosfery, współpracy i realizacji wszystkich celów służących rozwojowi miasta 
Siemiatycze. Czasem wdzięczność trudno jest ubrać w słowa, wtedy proste "Dziękuję" 
zawiera wszystko co chcemy wyrazić. Dziękujemy Państwu. Wspólnie z Panem 
Burmistrzem przygotowaliśmy pisemne podziękowania Państwu radnym i w tej chwili 
proszę o 
zabranie głosu Pana Burmistrza i wręczenie tych podziękowań” 
 
Burmistrz wraz z Panią Przewodniczącą i z Panem Przewodniczącym wręczyli 
podziękowania wszystkim radnym. 
   
Do punktu 21 – zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LV sesji Rady Miasta w dniu 3 kwietnia 

2024 r. Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:45. 



 

Na tym protokół zakończono. 
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